
       ROMÂNIA 
  JUDEŢUL    TIMIŞ
  COMUNA     ŞTIUCA
  CONSILIUL   LOCAL

P R O C E S   V E R B A L
încheieat  astăzi, 22 iulie 2010,  cu  prilejul   şedinţei  ordinare  a  

Consiliului     local   al  comunei   Ştiuca

Domnul Marian  Dincă, secretarul comunei  Ştiuca,  deschide şedinţa ordinară a Consiliului 
local,  arătând că aceasta  a  fost  convocată   în baza   dispoziţiei   nr. 107/2010 a  primarului 
comunei Ştiuca   pentru  ziua  de  joi, 22 iulie  2010, la  ora  9,00, în sala  de  sedinţe a  consiliului  
local. 

Domnul  Miloş  Jim-Tores,  preşedinte  de  şedintă în exerciţiu, prezintă  situaţia  prezenţei: 
sunt   prezenţi  10 consilieri,  un consilier  este  absent motivat  :  Priala Andrei.  La  şedinţa  de 
consiliu  participă domnii: Vasile  Bejera, primarul comunei Ştiuca şi  Marian  Dincă, secretarul 
comunei.  Sunt invitaţii  să participe  dirigintele  de lucrări  şi  şeful   de lucrări  pentru investiţia 
alimentare cu apă în localitatea Zgribeşti. Preşedinte de şedinţă, în aceste condiţii, declară  sedinţa 
legal  constituită.

Procesul-verbal  al şedinţei  ordinare  din   17 iunie  2010  este citit de preşedintele de 
şedinţă după care acesta  solicită  dacă sunt intervenţii  ale domnilor  consilieri la procesul  verbal. 
Se constată că nu sunt intervenţii.  Se supune la vot: cu  10  voturi este  aprobat procesul-verbal 
al   Consiliului local al comunei Ştiuca.

În  continuare   preşedintele   de  şedintă  prezintă    ordinea  de zi :

1. Aprobarea   în  regim de  folosinţă gartuită, pe  durata  folosirii,   a unui teren 
pentru „Punctul de lansare rachete antigrindină” din localitatea Dragomireşti ; 

2. Aprobarea  unui  ajutor de urgenţă ;
3. Aprobarea  concesionării  unui  teren  intravilan  din  localitatea Ştiuca numitului 

Axiuc Gheorghe  ;
4. Diverse.

Cu majoritatea absolută  se adoptă ordinea de zi.
Preşedintele Comisiei juridice,  domnul  dr. Ioan Cubin,   prezintă raportul de avizare al 

comisiilor de specialitate. 
La  primul punct al ordinei de zi, domnul secretar  prezintă  referatul  domnului viceprimar 

privind   necesitatea  aprobării    de către consiliul  local  al comunei   Ştiuca,   a  punerii  la 
dispoziţie,  a unui  teren  extravilan  proprietate  publică,  în  suprafaţă  2565  mp,  în regim de 
folosinţă  gratuită, în localitatea Dragomireşti  unde urmează a fi înfiinţat un  Punct de lansare a 
rachetelor antigrindina. Acest  punct de lansare va face parte din Sistemul naţional antigrindina si  
de creştere a precipitaţiilor ca parte componenta a  Unităţii de Combatere a Căderilor de Grindina 
Timiş  (UCCG Timiş).  Tot în referat se  menţionează că realizarea punctelor de lansare rachete 
antigrindină  se  fac  în  conformitate  cu  prevederile  art.66  si  art.98  lit.c  din  Legea  nr.  173  / 
10.10.2008  privind   intervenţiile  active  în atmosfera.  Nu au  mai fost intervenţii din partea 
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domnilor consilieri.  Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectului  de hotărâre.  Cu  9 
voturi  şi  o abţinere   se  adoptă    Hotărârea nr.37/2010  privind   aprobarea punerii  la 
dispoziţie   a unui  teren  extravilan proprietate  publică  în regim de  folosinţă gratuită. 

La  punctul al doilea al ordinii  de zi,   domnul Vasile Bejera, primarul  comunei Ştiuca, 
prezintă referatul din care rezultă  necesitatea acordării  unui ajutor  financiar  doamnei  Pecora 
Ana din  Ştiuca, nr. 182,  căreia  în  noaptea de  24 spre 25 iunie  a.c. ,  un incendiu  i-a  distrus  în 
totalitate casa în care locuia împreună cu familia sa.  Se  precizează cu  ajutorul   constă din 
materiale  pentru  construcţii  în  valoare  de  6.500  lei.  Nu  au   mai  fost  intervenţii  din  partea 
domnilor consilieri.  Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectului  de hotărâre.   Cu  10 
voturi   se  adoptă   Hotărârea nr.38/2010  privind  aprobarea  acordării  unui ajutor  financiar 
doamnei  Pecora Ana.

La următorul punct al ordinii de zi  domnul primar  prezintă   referatul din care rezultă 
necesitatea aprobării  de către consiliul local a concesionării unui teren pentru construirea unei 
locuinţe proprietate personală  în localiatea  Ştiuca pentru solicitantul  AXIUC  GHEORGHE. 
Din  partea   domnilor  consilieri   nu  au   fost  intervenţii.  Domnul  preşedinte   supune  la  vot 
aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  9 voturi  şi o abţinere   se  adoptă   Hotărârea nr.39/2010 
privind aprobarea concesionării  unui teren intravilan. 

La    punctul  „Diverse” al ordinii de zi  se  fac următoarele  intervenţii:
Domnul  secretar  prezintă  referatul   depus  de  domnul  consilier   Miloş   Jim  privind 

realizarea  investiţiei   alimentare cu apă   în localitatea Zgribeşti  şi  mai  precizează că sunt 
invitaţi   dirigintele  de  şantier  şi  şeful   de  lucrări   pe  punctului  de  lucru  Zgribeşti   pentru a 
răspunde la diferitele  intervenţii. 

Pentru început domnul primar  Vasile  Bejera, în intervenţia sa,   răspunde punctual  la 
întrebările  puse  în referat: 

 Nu  a  cunoscut  firma  care  va  fi  declarată  câştigătoare  înainte  de  desfăşurarea 
propriu  zisă a licitaţie;

 Adjudecarea  firmei câştigătoare s-a făcut de o comisie formată din fucnţionari şi 
consilieri care pe baza  principiului  majorităţii au analizat şi declarat firma câştigătoare;

 La  acesată dată reţeaua  de alimentare  este realizată în interiorul localităţii, sunt 
montate  cişmelele  stradale,  în  plus  s-au   montat  guri  de  alimentare  PSI,   forajul  de  apă  la 
adâncimea de  150 metri  este  realizat,  durează  avizul  de legarea grupului  de pompe la  reţeua 
electrică.

 Contractul  încheiat cu firma câştigătoare nu poate fi  reziliat,  aşa după  solicită 
domnul consilier,  deorece nu este un contract realizat prin negocierea părţilor ci este un impus prin 
licitaţie  publică. 

 La finalul  lucrărilor se preconizează că devizul  de lucrări va fi mai mic decât cel 
estimativ  întrucât dirigintele de şantier nu decontează lucrări care nu se efectuează,

 Având în vedere condiţiile  impuse  acum  de autorităţile competente de autorizare a 
funcţionării   reţelelor de alimentare cu apă, bazinul din beton  este necesar a fi înlocuit cu un 
bazin de aceeaşi capacitate dar  din fibră  de sticlă sau polietilenă  ceea  ce va  determina costuri 
mult mai mici ale investiţiei.

 Conform ultimelor  prevederi  legale, nu se mai admite  ca o autoritate  publică să 
aibă  datorii  neachitate  şi  să demareze alte investiţii până nu sunt achitate restanţele de plată 
astfel că este posibil  să fie luat în calcul ca  branşamentele să nu fie acum realizate până  nu vor fi 
asigurate  din nou fondurile necesare.
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 În închiere domnul primar prezintă situaţia centralizatoare  a  plăţilor efectuate de 
firma contractantă   şi  pe  care  o  înmânează domnului consilier  spre consultare.

Domnul  consilier   Miloş   Jim,   în intervenţia   sa,  arată că a  fost  înţeles  greşit   că  el 
consideră că,  valoarea lucrărilor  efetuate ar trebui, după părerea sa,  să fie  mult  mai mici şi  să 
nu fie decontate lucrări neefectuate. Reprezentantul firmei executante este  întrebat ce  legătură 
are cu firma câştigătoare a licitaţiei şi dacă  poate preciza   cu ce valoarea a fost achiziţionată 
lucrarea.   Acesata  răspunde   că  nu  cunoaşte  amănunte  el  fiind  doar  un  simplu  executatnt. 
Diriginta  de  şantier îi răspunde că  nu va admite să fie decontate lucrări care nu au fost executate 
de firma constructoare şi dă exemplu sprijinirilor de şanţ care nu au fost decontate deoarece aceste 
lucrări nu au fost executate. La rândul său doamna dirigintă, în dialogul cu domnul consiler,  este 
nelămurită de modul cum domnul consiler face nişte calcule care sunt simpliste şi nu pot avea un 
caracter tehnic.

Domnul secretar  doreşte să precizeze că şi domnul Miloş Jim a fost membru în comisia de 
atribuire  a  contractului  de  lucrări  şi  că   întradevăr   a votat  împotriva firmei  câştigătoare.  Se 
reaminteşte  criteriul  de atribuire  a ofertei câştigătoare a fost  compus din  preţul ofertei cu 50% 
pondere,  termenul  de excuţie  cu 15% pondere,   perioada de garanţie  15% pondere  şi  asumarea 
executarii si finalizării lucrării  pe cont propriu cu plata ulterioara cu 20% pondere. Comisia de 
licitaţie,   fiind  un organ colegial,  special  constituit  în vederea luării  unei  decizii,    prin care 
minoritatea se supune majorităţii,  a  declarat câştigătoare firma  care a întrunit punctajul cel mai 
mare  conform   ponderii  factorilor de evaluare.  

În încheierea discuţilor de la acest punct,  domnul consilier  Miloş  Jim   afirmă că va studia 
materialul  primit   privind   lucrările  efectuate  şi va lua o hotărâre care îi va aprţine.

Domnul consilier Nicolae Boc,  în altă ordine de idei,  semnalează faptul că în localitatea 
Oloşag majoritatea locuitorilor sunt legaţi la reţeua de alimentare cu apă dar unii deversează apă 
utilizată în scopuri gospodăreşti  în faţa locuinţelor  creând  un  disconfort vecinilor. Tot  în acest 
mod  se distrug  şi drumurile săteşti. 

Domnul viceprimar Ioan Boc,  în cuvântul său, arată că ştie despre cine este vorba şi se vor 
lua  măsuri  ce se impun.

Domnul  primar   Vasile   Bejera   informează   că  nu  este  deloc  corespunzător   nivelul 
încasărilor  de  la consumatorii de apă. Localiatea Oloşag  are mulţi restanţieri  şi pe viitor  suntem 
nevoiţi  să  întrerupem  alimentarea cu apă  la cei care sunt răi  platnici.

Consiliul local este informat de domnul consilier  Miloş  Jim  că au primit mai multe oferte 
pentru tractorul  şi  utilajele  necesare  întreţinerii  păşunilor  şi  va comunica în viitorul  apropriat 
propunerea de achiziţie.

După  epuizarea discuţiilor domnul  Miloş  Jim-Tores   preşedinte  de  şedintă  în exerciţiu 
declară lucrările   şedinţei   ordinare  închise.

Preşedinte  de  şedintă           Întocmit,

        Consilier, Secretarul   comunei,

Miloş  Jim-Tores  Marian   Dincă 
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